
Dr hab. Mariusz Zawodniak, prof. nadzw.  

 Doktor habilitowany nauk humanistycznych w zakresie literaturoznaw-

stwa (historyk literatury); profesor nadzwyczajny w Instytucie Filologii Polskiej i Kulturo-

znawstwa. Autor kilkudziesięciu prac, 3 książek, współredaktor jednego tomu studiów. 

Uczestnik ponad 50 konferencji naukowych, na których wygłaszał referaty. Zajmuje się po-

wojenną literaturą i życiem literackim. Obecnie realizuje projekt badawczy poświęcony dzie-

sięcioleciu 1945-1955 (grant Narodowego Programu Rozwoju Humanistyki).  

Z uczelnią związany nieprzerwanie od prawie 30 lat. 

- W 1984 rozpoczął studia polonistyczne w ówczesnej Wyższej Szkole Pedagogicznej            

w Bydgoszczy. W 1988, jako student V roku, zatrudniony na stanowisku asystenta stażysty    

w Zakładzie Historii i Teorii Literatury. W roku następnym obronił pracę magisterską. 

- W 1996 – obrona pracy doktorskiej w Instytucie Badań Literackich Polskiej Akademii Na-

uk. 

- W 1997 – zatrudnienie na stanowisku adiunkta w Zakładzie Poetyki IFP. 

- W 2008 – kolokwium habilitacyjne na Wydziale Filologicznym Uniwersytetu Mikołaja Ko-

pernika w Toruniu i uzyskanie stopnia doktora habilitowanego. 

- w 2009 – mianowanie na stanowisko profesora nadzwyczajnego.  

 

Działalność dydaktyczna i organizacyjna: 

- W kadencjach 1996-1999 oraz 2002-2005 – rzecznik prasowy uczelni; 

- W kadencji 1999-2002 – prodziekan ds. dydaktycznych na Wydziale Humanistycznym; 

- W latach 2005-2009 – rektor Pomorskiej Wyższej Szkoły Humanistycznej w Gdyni (w ra-

mach dodatkowego zatrudnienia). 

 

Obecnie: 

- W trwającej kadencji członek Senatu, przewodniczący Senackiej Komisji ds. Dydaktyki        

i Jakości Kształcenia.  

- Kierownik Zakładu Literatury Dawnej i Edytorstwa; Kierownik Pracowni Humanistyki 2.0 

- Pomysłodawca i organizator nowego kierunku studiów licencjackich – humanistyki drugiej 

generacji.  

 

Oświadczenie: 

Oświadczam, iż zgodę na udział w wyborach uzupełniających na stanowisko prorektora ds. 

dydaktycznych i jakości kształcenia podjąłem po spotkaniu i dyskusji z przedstawicielami 

studentów i przyjmując w tym względzie rekomendację Samorządu Studenckiego.  

 


